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Protokół
z I sesji Rady Miasta Malborka
odbytej w dniu 2 grudnia 2010

Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miasta i trwała od godziny 11: 00 do
godz.12:10.

Ad pkt 1
Otwarcie sesji

Sesja rozpoczęła się odegraniem hejnału Malborka.
Radny Senior Leszek Witkiewicz pełniący funkcję przewodniczącego obrad
otworzył I (inauguracyjną) sesję Rady Miasta Malborka rozpoczynającą VI
kadencję samorządu.  Powitał radnych (lista obecności stanowi zał. nr 1 do
protokołu) złożył im gratulacje z tytułu wyboru na okres kadencji 2010-2014.

Następnie powiedział: w naszym wspólnym imieniu serdecznie witam
nowo wybranego burmistrza pana Andrzeja Rychłowskiego, dyrektora biura
europosła Tadeusza Cymańskiego – pana Adama Ilarza, dyrektora biura
poselskiego posła Piotra Oławskiego- pana Grzegorza Kuletę, radnego Powiatu
Malborskiego pana Piotra Szwedowskiego, proboszcza Parafii MBNP
ks.Arkadiusza Śnigiera, zasłużonych dla miasta Malborka: panią Annę Zegarek,
pana Jerzego Fryca, pana Jerzego Litwińskiego, pana Arkadiusza Binnebesela,
pana Jerzego Ruszkowskiego, pana Andrzeja Zakrzewskiego – komendanta
powiatowego Państwowej Straży Pożarnej, pana Andrzeja Szramke –
komendanta powiatowego Policji, dyrektorów, prezesów i kierowników
jednostek organizacyjnych miasta, naczelników Urzędu Miasta, przedstawicieli
prasy i radia i telewizji oraz wszystkich gości przybyłych na dzisiejszą sesję.

Ad pkt 2
Informacja o wynikach głosowania i wynikach wyborów

Przewodniczący obrad zaprosił przewodniczącego Miejskiej Komisji
wyborczej do przedstawienia wyników wyborów.

Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej Tadeusz Ostrowski:
jak Państwo wiedzą 21 listopada odbyły się wybory radnych do sejmików,
powiatów i gmin oraz wybory wójtów gmin wiejskich, burmistrzów
i prezydentów miast. W mieście Malborku Burmistrzem został pan Andrzej
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Rychłowski, natomiast do Rady Miasta zostali wybrani następujący radni:

okręg nr 1
1. Dariusz Kostrzewa
2. Arkadiusz Mroczkowski
3. Alicja Osińska
4. Antoni Zawadziński
5. Wioletta Klepacka
6. Leszek Witkiewicz
7. Zenon Kowiel

okręg nr 2
8. Bożena Piątkowska
9. Józef Barnaś
10. Joanna Iglińska
11. Marek Charzewski
12. Zdzisław Leszczyński
13. Sławomir Grudziński
14. Beata Komoszyńska

okręg nr 3
15. Tadeusz Woźny
16. Jacek Markowski
17. Aneta Florczyk
18. Stanisław Berliński
19. Jan Tadeusz Wilk
20. Krzysztof Grylak
21. Teresa Zdanowicz

Wyczytując poszczególnych radnych przewodniczący MKW wręczył im
zaświadczenia o wyborze (przy każdym radnym obecni na sesji wyrażali swoją
aprobatę oklaskami). Następnie pogratulował radnym wyboru oraz życzył
owocnej i satysfakcjonującej pracy.

Ad pkt 3
Ślubowanie radnych

Przewodniczący obrad Radny Senior przystąpił do ceremonii
ślubowania. Poinformował o procedurze tj. po odczytaniu roty ślubowania,
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każdy radny złoży ślubowanie poprzez wypowiedzenie słowa „ślubuję”. Dodał,
że radni mogą dodać formułę „tak mi dopomóż Bóg”. Następnie zwrócił się do
wszystkich o powstanie i odczytał rotę ślubowania: „Wierny Konstytucji i prawu
Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować
godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej
mieszkańców”.
Przewodniczący obrad wyczytywał kolejno nazwiska radnych, którzy składali
ślubowanie.
Po zakończeniu ślubowania Przewodniczący obrad podziękował i pogratulował
a zebrani uczcili ten akt oklaskami.

Ad pkt 4
Przyjęcie porządku i stwierdzenie prawomocności obrad

Przewodniczący obrad poinformował, że nastąpiła zmiana w proponowanym
porządku obrad w związku z zaleceniem Państwowej Komisji Wyborczej, iż
ślubowanie Burmistrza winno odbyć się na II sesji Rady Miasta. Wobec tego
zaproponowany porządek uległ modyfikacji i jest następujący:

1. Otwarcie sesji
2.   Informacja o wynikach głosowania i wynikach wyborów

a) wręczenie przez przewodniczącego MKW zaświadczeń o wyborze
na funkcję radnego

3.  Ślubowanie radnych
4.  Przyjęcie porządku i stwierdzenie prawomocności obrad
5.  Wybór Przewodniczącego Rady Miasta

a) zgłaszanie kandydatów
b) powołanie Komisji Skrutacyjnej
c) przeprowadzenie tajnego głosowania
d) ogłoszenie wyników głosowania
e) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór

6. Przejęcie prowadzenia obrad przez nowo wybranego Przewodniczącego
7.  Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miasta

a) zgłaszanie kandydatów
b) powołanie Komisji Skrutacyjnej
c) przeprowadzenie tajnego głosowania
d) ogłoszenie wyników głosowania
e) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór
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8.  Komunikaty i wolne wnioski
9. Zakończenie I sesji Rady Miasta

Przewodniczący obrad zapytał, czy są inne propozycje porządku – nie było.
Wobec tego poddał porządek pod głosowanie. Rada Miasta 21 głosami za,
porządek zaakceptowała.
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan Rady 21 radnych, obecni na
sesji są wszyscy. Sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.

Ad pkt 5
Wybór Przewodniczącego Rady Miasta

a) Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów
na Przewodniczącego Rady Miasta.
Radny Tadeusz Woźny zgłosił kandydaturę radnego Arkadiusza
Mroczkowskiego. Uzasadnienie: pan A.Mroczkowski zna dobrze pracę
Rady Miasta. W kadencji 1998-2002 był radnym i pełnił funkcję
przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego. W ubiegłej kadencji
pełnił funkcję Przewodniczącego Rady Miasta. Z tej funkcji wywiązał się
wzorowo. Jestem już szóstą kadencję w Radzie, ale tak dobrej organizacji
pracy Rady, tak dobrej pracy merytorycznej i atmosfery nie spotkałem.
Również godnie reprezentował Radę na zewnątrz. Wysoka kultura
osobista, doświadczenie i wiedza pozwalają mi wnioskować, że pan
Arkadiusz Mroczkowski jest dobrym kandydatem na tę funkcję.

Przewodniczący obrad spytał czy są inne kandydatury. Nie zgłoszono.
Wobec tego zaproponował zamknięcie listy kandydatów i zapytał czy pan
A.Mroczkowski zgadza się na kandydowanie. Radny Arkadiusz
Mroczkowski wyraził zgodę.

b) Następnie zwrócił się o zgłaszanie 3-5 kandydatów do Komisji
Skrutacyjnej, która przeprowadzi wybory.

 Radna B.Piątkowska zgłosiła kandydaturę radnego Józefa Barnasia.
Radny J.Barnaś wyraził zgodę.

 Radny S.Berliński podał kandydaturę radnej Beaty Komoszyńskiej.
Radna B.Komoszyńska zgodziła się.

 Radny T. Woźny zgłosił radnego Z.Leszczyńskiego.
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Radny Leszczyński wyraził zgodę.

Przewodniczący zapytał czy są inne kandydatury. Nie zgłoszono.
Wobec tego poddał skład Komisji Skrutacyjnej pod głosowanie.
Rada jednogłośnie skład zaakceptowała.

c) Przewodniczący obrad zwrócił się do Komisji Skrutacyjnej
o przeprowadzenie tajnego głosowania w celu dokonania wyboru
przewodniczącego Rady Miasta. Dla zachowania tajności głosowania,
ogłosił przerwę w obradach, a gości poprosił o opuszczenie sali
posiedzeń.
W wyniku ukonstytuowania się - przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej
został Z.Leszczyński, który wyjaśnił procedurę tajnego głosowania
a następnie Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie.

d) Po wznowieniu obrad Przewodniczący Radny Senior zwrócił się do
Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu tajnego głosowania.
Radny Zdzisław Leszczyński – przewodniczący Komisji Skrutacyjnej
odczytał protokół (zał. nr 2 do protokołu), z którego wynika, że radny
Arkadiusz Mroczkowski otrzymał 18 głosów i został wybrany na funkcję
Przewodniczącego Rady Miasta (oklaski).

e) Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w
sprawie wyboru przewodniczącego Rady Miasta – za było 18 głosów,
przeciwnych – nie było, wstrzymujące się 3 głosy.
W wyniku głosowania Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr I/1/10 w
sprawie wyboru przewodniczącego Rady Miasta Malborka (zał. nr 3).

Ad pkt 6
Przejęcie prowadzenia obrad przez nowo wybranego Przewodniczącego Rady

Radny Senior prowadzący sesję zaprosił do stołu prezydialnego, pogratulował
i przekazał insygnia władzy wybranemu Przewodniczącemu Rady Arkadiuszowi
Mroczkowskiemu (oklaski).
Następnie powiedział; sądzę, że będę wyrazicielem całej Rady, przekazując
życzenia, by Przewodniczący kierował tą Radą w sposób sprawny dla
satysfakcji nie tylko swojej i naszej (radnych), ale przede wszystkim
mieszkańców naszego grodu. Wszystkiego najlepszego! (oklaski).
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Przewodniczący Rady Arkadiusz Mroczkowski: Panie i Panowie Radni!
Serdecznie dziękuję wszystkim, którzy mnie zaufali i pragnę zapewnić, że ze
wszystkich sił będę się starał, żeby tego zaufania nie zawieść. Będę pełnił
obowiązki zgodnie ze Statutem Miasta i Regulaminem Rady, ale będę też
pamiętał o służebnej roli przewodniczącego i rady względem społeczeństwa.
Jeszcze raz bardzo dziękuję (oklaski).

Ad. pkt 7
Przewodniczący Rady Arkadiusz Mroczkowski przystąpił do realizacji pkt 7
porządku obrad  tj. Wyboru wiceprzewodniczących Rady Miasta.
Jako pierwszy zaproponował kandydaturę radnego Tadeusza Woźnego, którą
uzasadnił następująco:  Jest on jednym z nielicznych w Polsce, który w radzie a
jednocześnie we władzach rady jest już VI kadencję. Społeczeństwo darzy go
zaufaniem i szacunkiem, co w wyborach zostało wyrażone znacząca liczbą
głosów. Znam kandydata osobiście wiele, wiele lat i stwierdzam, że jest
człowiekiem ogólnie szanowanym o wielkiej wiedzy i niezwykle
charyzmatyczny. Znam go też jako człowieka o gołębim sercu. Działając w
strukturach PCK przyczynia się do niesienia pomocy mieszkańcom naszego
miasta, którzy tej pomocy potrzebują.
Przewodniczący Rady Zwrócił się do radnych o zgłaszanie dalszych
kandydatów na funkcję wiceprzewodniczących Rady Miasta.
Radny Krzysztof Grylak – Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! Na funkcję
wiceprzewodniczącego Rady Miasta chciałbym wskazać osobę pana Sławomira
Grudzińskiego. Pan Sławomir Grudziński pełnił funkcję przewodniczącego
Rady Miasta w I kadencji w latach 1990-1994. Jest mocno zaangażowany w
życie miasta. Nie są mu obojętne procesy zachodzące w mieście a także życie
samorządu.
Radna Joanna Iglińska – Panie Przewodniczący! Panie i Panowie Radni!
Zgłaszam kandydaturę radnej Bożeny Piątkowskiej na funkcję
wiceprzewodniczącej Rady Miasta. Radna Piątkowska już piątą kadencję
zasiada w ławach Rady naszego miasta. W swojej karierze była
wiceprzewodniczącą Rady, członkiem Komisji Gospodarki Komunalnej,
Mieszkaniowej i Komunikacji oraz członkiem Społecznej Komisji
Mieszkaniowej. Jako wieloletnia przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury
Sportu posiada dużą wiedzę merytoryczną, zdolności organizacyjne i w pełni
zasługuje na objęcie tej funkcji.
Innych kandydatów nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady zamknął listę kandydatów i odczytał nazwiska
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kandydatów: Tadeusz Woźny, Sławomir Grudziński i Bożena Piątkowska.
Wszyscy wyrazili zgodę na kandydowanie.
Przez aklamację Radni zaakceptowali ten sam skład Komisji Skrutacyjnej.
Przewodniczący Rady ogłosił przerwą w obradach a Komisja Skrutacyjna
przystąpiła do przeprowadzenia tajnego głosowania.

Po przerwie Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczącego Komisji
Skrutacyjnej o odczytanie protokołu z tajnego głosowania.

Radny Zdzisław Leszczyński odczytał protokół (zał. nr 4), z którego wynika,
że w wyniku tajnego glosowania Wiceprzewodniczącymi Rady Miasta zostali:
Tadeusz Woźny – 17 głosów i Bożena Piątkowska – 17 głosów (oklaski).
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały o wyborze
wiceprzewodniczących Rady Miasta.
Rada Miasta 20 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się podjęła Uchwałę
Nr I/2/10 w sprawie wyboru wiceprzewodniczących Rady Miasta (zał. nr 5).

Przewodniczący Rady pogratulował awansu na wiceprzewodniczących
i zaprosił pana Tadeusza Woźnego i panią Bożenę Piątkowską do stołu
prezydialnego. Oznajmił, że pierwszym wiceprzewodniczącym będzie radny
Tadeusz Woźny.

Ad pkt 8
Komunikaty i wolne wnioski
Przewodniczący Rady poinformował radnych, że 2 stycznia 2011 roku jest
ostatecznym terminem do złożenia oświadczenia o stanie majątkowym.
Oświadczenia należy składać do Przewodniczącego Rady Miasta.

Prezydium Rady ustali stały dzień miesiąca, w którym będą odbywały się
sesje Rady, co nie wyklucza, że w miarę potrzeb sesja może być zwołana w
innym dniu a nawet dwa, trzy razy w miesiącu.
Następnie udzielił głosu zasłużonemu dla miasta Malborka panu Jerzemu
Ruszkowskiemu, który z takim wnioskiem się zwrócił.

Pan Jerzy Ruszkowski – Wysoka Rado! Panie Przewodniczący! Większość
mieszkańców Malborka z zainteresowaniem śledziła przebieg wyborów i okres
przedwyborczy. Jestem zadowolony, jako mieszkaniec Malborka z tego, że w
Malborku ta kampania dobrze wypadła. Pozwólcie, że jako Kanclerz Kapituły
najwyższego wyróżnienia Miasta Malborka, złożę w imieniu zasłużonych dla
Miasta, całej Radzie jak i Przewodniczącemu serdeczne gratulacje z powodu
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wybrania na zaszczytne funkcje i wyrażę życzenie, by ta wasza 4-letnia kadencja
upłynęła w jak najlepszej atmosferze dla satysfakcji państwa, ale przede
wszystkim dla dobra mieszkańców naszego pięknego miasta (oklaski).
Przewodniczący podziękował przedmówcy.

Ad pkt 9
Zakończenie sesji

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad został zrealizowany.
W związku z tym zamknął  I sesję Rady Miasta Malborka.

Protokołowała Anna Pobłocka

Przewodniczący  obrad                                         Przewodniczący Rady

Radny Senior Leszek Witkiewicz                              Arkadiusz Mroczkowski


